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CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 23 NOVEMBER 2017 
 

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag vast te stellen. 
 

Akkoord programmamanager  Gerben Houtkamp 
In overleg met directeur RNH Jos Gilliam 
 



Conceptverslag openbare vergadering algemeen bestuur Groengebied Amstelland, gehouden op 
23 november 2017 op het beheersbureau aan de Amsteldijk-Noord 55 in Amstelveen 
 
Aanwezig 
Mevrouw M.T.J. Blankers-Kasbergen - Gemeente Ouder-Amstel (voorzitter) 
De heer P. Bot - Gemeente Amstelveen (bestuurslid) 
De heer A. Bottse - Gemeente Amsterdam (bestuurslid) 
De heer J. Groen - Gemeente Amsterdam (plaatsvervangend bestuurslid) 
De heer R. Vermin (niet bij punt 4) - Gemeente Amsterdam (bestuurslid) 
De heer R.P. Grondel - Gemeente Diemen (bestuurslid) 
Mevrouw J. Groen (bij punt 4) - Provincie Noord-Holland (projectleider NNN) 
De heer J.J.L. Gilliam - RNH (directeur) 
De heer G. Houtkamp - RNH (programmamanager) 
De heer J.W. Nieuwenhuis - RNH (manager advies) 
Mevrouw H.N. Janssen-Van Delden - Verslaglegging 
 
Afwezig  
De heer A. Choho - Gemeente Amsterdam (vicevoorzitter) 
De heer A. Tekin - Provincie Noord-Holland (bestuurslid) 
 
Insprekers 
Mevrouw L. Van Dongen - Bewoner Ouderkerk a/d Amstel 
Mevrouw H. Litjens - Stichting Natuurbescherming ZO 
Mevrouw F. te Riet - Bewoners Vereniging Nellestein 
 
1. OPENING EN VASTSTELLING AGENDA 

 
 De voorzitter opent in de vergadering om 15.00 uur en heet de aanwezigen welkom. Er is 

bericht van verhindering ontvangen van de heer Choho en de heer Tekin. De heer Choho wordt 
vervangen door de heer Groen. De voorzitter deelt mee dat er drie insprekers zijn: mevrouw 
Van Dongen, mevrouw Litjens en mevrouw Te Riet.  
 
Voorstel van orde 
De voorzitter stelt voor om de inspraakreacties vóór agendapunt 2 te behandelen en 
agendapunt 4 na de rondvraag. Het algemeen bestuur stemt hiermee in. 
 
Inspraakreactie mevrouw Litjens (bijlage 1) 
Mevrouw Litjens uit haar zorgen over de impact van evenementen in het Gaasperpark op de 
bodem, de natuur en de biodiversiteit in het gebied en is van mening dat de beleidslijn van het 
groengebied, waarbij wordt ingezet op behoud door ontwikkeling, heroverwogen moet worden. 
 
De voorzitter bedankt mevrouw Litjens voor haar inbreng en geeft vervolgens mevrouw Te Riet 
het woord. 
 
Inspraakreactie mevrouw Te Riet (bijlage 2) 
Mevrouw Te Riet toont het boek ‘Amsterdamse beestenboel’ en merkt op dat dit leidt tot gratis 
promotie van het Gaasperplaspark bij de doelgroep ‘kinderen’. Mevrouw Te Riet geeft aan dat 
deze promotie tot stand is gekomen via de spin-off van haar verzet tegen grote evenementen in 
het Gaasperplaspark. 
Mevrouw Te Riet bedankt het bestuur voor het overnemen van haar suggestie om de 
doelenboom voor Groengebied Amstelland te actualiseren en brengt enkele suggesties voor 
verdere aanpassing van de doelenboom naar voren. Mevrouw Te Riet pleit er tevens voor om 
het beleid van het groengebied ten aanzien van het verwerven van inkomsten en het 
aantrekken van nieuwe doelgroepen door het houden van evenementen in de gebieden te 
heroverwegen. 
 
De voorzitter bedankt mevrouw Te Riet voor haar inbreng en geeft vervolgens mevrouw Van 
Dongen het woord. 
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Inspraakreactie mevrouw Van Dongen 
Mevrouw Van Dongen vraagt aandacht voor de doelgroep ‘hondenbezitters’ en pleit voor 
openstelling van grotere delen van de terreinen rondom de Ouderkerkerplas gedurende de 
zomermaanden.  
Mevrouw Van Dongen wil ook graag weten wat het groengebied gaat doen met de uitkomsten 
van het onderzoek dat door het bureau Tauw is uitgevoerd en wie besluit waar recreatie 
prevaleert en waar natuur. De voorzitter legt uit dat het bureau Tauw voor alle 
recreatieschappen een globale verkenning heeft uitgevoerd naar natuurwaarden in de 
gebieden. Er is nu door de provincie opdracht gegeven aan Tauw om deze verkenning nader te 
verfijnen, om scherper in beeld te krijgen waar hoge en waar lagere natuurwaarden in de 
recreatiegebieden zijn. In 2019 vindt op basis van dit nadere onderzoek besluitvorming plaats. 
 
De voorzitter dankt mevrouw Van Dongen voor haar inbreng. 
 

2. CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 05/07/2017 
 

 Tekstueel 
Geen opmerkingen. 
 

 Het algemeen bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen. 
 

 Naar aanleiding van pagina 2 punt 2 conceptverslag, eerste alinea 
De heer Groen merkt op dat de alle vertegenwoordigers van de gemeente Amsterdam bij de 
vergadering aanwezig zijn namens de gemeenteraad. De annotatie die zij hebben 
meegekregen is een poging van wethouder Choho om de wens van de gemeenteraad van 
Amsterdam te interpreteren. Dat doen immers alle vertegenwoordigers namens Amsterdam. 
De heer Bottse vult aan dat hij bij de vergadering aanwezig is als portefeuillehouder van het 
stadsdeel en dat hij zelf beslist of hij zich houdt aan de annotatie die is meegegeven.  
 
Naar aanleiding van pagina 1 punt 1 opening en vaststelling agenda  
De heer Bottse verzoekt RNH om de gemeenschappelijke regeling voor het groengebied (GR) 
aan te passen aan de gemeentewet, omdat de gemeente Amsterdam geen stadsdelen meer 
kent. 
De heer Grondel merkt op dat dit aan de participanten van het groengebied zelf is, maar dat 
RNH wel een voorstel hiertoe kan doen.  
 
Het algemeen bestuur besluit RNH op te dragen om na de gemeenteraadsverkiezingen 
van 2018 in ambtelijk overleg te treden met de gemeente Amsterdam over aanpassing 
van de GR aan de nieuwe bestuursstructuur van de gemeente Amsterdam. 
 

3. INGEKOMEN STUKKEN 
 

 Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving 
aan te nemen. 
 

4. PRESENTATIE 'NATUUR EN RECREATIE IN DE RECREATIESCHAPPEN' 
DOOR MEVROUW J. GROEN 
 

 De voorzitter heet mevrouw Groen die projectleider is van het NNN-traject van harte welkom. 
Mevrouw Groen licht aan de hand van een PowerPointpresentatie het NNN-traject toe. De dia’s 
van de presentatie zijn als bijlage bij dit verslag gevoegd. 
 
Naar aanleiding van de presentatie vraagt de heer Grondel wanneer de provincie voornemens 
is om met de gemeenten over dit traject te spreken. Mevrouw Groen antwoordt dat de 
gemeenten en ook andere stakeholders al in een vroeg stadium bij het traject worden 
betrokken. De heer Grondel stelt dat de gemeenten ook de gelegenheid moeten krijgen om 
formeel te reageren op de voorgenomen wijziging van de Provinciale Ruimtelijke Verordening. 
Mevrouw Groen antwoordt dat dit in de 2

e
 helft van 2018 zal zijn. 

De heer Houtkamp wil weten of het na een gedetailleerdere beschrijving van de wezenlijke 
kenmerken en waarden en aanpassing van de PRV hierop nog nodig is om voor 
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ontwikkelingen een natuurtoets uit te voeren. Mevrouw Groen legt uit dat het altijd noodzakelijk 
blijft om middels een natuurtoets aan te tonen wat de verwachte verstoring van een 
ontwikkeling zal zijn. 
Mevrouw Groen wijst tevens op het belang van het zorgvuldig doorlopen van het proces bij 
nieuwe ontwikkelingen. 
De heer Bottse informeert naar de mogelijkheden om nu al in overleg te treden met de 
provincie om te bezien hoe dit traject zich verhoudt met de ontwikkelvisie voor de Gaasperplas 
die nu wordt opgesteld. Mevrouw Groen merkt op dat de Gaasperplas al als concrete casus in 
het traject wordt meegenomen en wijst ook op het PRIP. 
De heer Groen informeert naar de mogelijkheden in dit traject om natuurwaarden te verhogen 
en het areaal NNN uit te breiden. Mevrouw Groen antwoordt dat in dit traject in de breedte naar 
kansen en mogelijkheden wordt gekeken en dat vervolgens bezien wordt hoe hier hiermee om 
te gaan. 
 
De voorzitter dankt mevrouw Groen voor haar toelichting en stelt voor om de voortgang van het 
NNN-traject regelmatig terug te laten keren op de agenda van het groengebied. Het algemeen 
bestuur stemt hiermee in. 
 

 Het algemeen bestuur neemt kennis van de presentatie van mevrouw Groen. 
  

5. NAJAARSNOTITIE 2017 
 

 De voorzitter deelt mee dat heer Tekin schriftelijk heeft laten weten dat een aantal punten uit de 
zienswijze van de provincie op de jaarstukken naar wens zijn verwerkt in de najaarsnotitie en 
dat hij uitziet naar het door de provincie gevraagde overzicht van het verloop van de 
bestemmingsreserves, onderbouwd met een meerjarenplanning van de bestedingen.  
De heer Groen deelt mee dat de gemeente Amsterdam instemt met het voorgestelde besluit, 
maar met het verzoek om meer inzicht te geven in de reserves en in het meerjarenprogramma, 
zodat transparant is wat het beheertekort is. 
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. De Najaarsnotitie Groengebied Amstelland 2017 vast te stellen; 
2. In het voorjaar bij de jaarrekening en in het najaar 2018 bij de najaarsnotitie een 

actuele stand van zaken te geven over de voortgang van de maatregelen die 
worden genomen om het beheertekort terug te dringen.  
 

6. UITGANGSPUNTEN PROGRAMMA 2018-2019 
 

 De heer Groen deelt mee dat de gemeente Amsterdam niet akkoord is met het voorstel. De 
gemeente Amsterdam stelt voor om eerst, conform het advies van de adviescommissie, 
inzichtelijk te maken in hoeverre deze uitgangspunten in lijn zijn met de gekozen variant (1) 
voor oplossing van het beheertekort en pas in mei-juni 2018 de uitgangspunten voor het 
programma 2018-2019 vast te stellen. De gemeente Amsterdam wil met name weten in 
hoeverre de ontwikkelingsvisie Groengebied Amstelland en Kiezen voor Amstelland zich 
verhouden tot het gekozen scenario 1. 
De heer Houtkamp laat weten dat het advies van de adviescommissie al verwerkt is in het 
voorstel. 
De heer Vermin vult aan dat de gemeente Amsterdam graag wil weten hoe scenario 1 wordt 
ingevuld en welke knelpunten daarin zitten. Dat moet eerst duidelijk worden voordat de 
volgende stap kan worden gezet. 
De heer Grondel heeft hier begrip voor en wil ook graag weten hoe de beoogde bezuinigingen 
die onderdeel zijn van scenario 1 worden ingevuld. Er is immers een lijst van mogelijke 
bezuinigingsmaatregelen en de heer Grondel wil graag weten wanneer en hoe deze aan het 
bestuur ter besluitvorming worden voorgelegd. Het gaat volgens de heer Grondel nu echter om 
het vaststellen van uitgangspunten voor het opstellen van de begroting. Het maken van 
afspraken over het proces van nadere invulling van de taakstelling voor de realisatie van 
bezuinigingen en verdienmogelijkheden kan hier onderdeel van zijn. De heer Houtkamp legt uit 
dat de totale bezuinigingsmaatregelen zijn geïnventariseerd en bij de eerdere behandeling van 
het onderwerp door het bestuur. Op hooflijnen zijn de maatregelen zoals onderdeel van 
scenario 1 ook toegelicht bij de presentaties aan de raden begin 2017. De bezuinigings-
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maatregelen met lage impact worden momenteel uitgevoerd en over de midden impact 
maatregelen is besloten dat het bestuur daar nog nader over besluit.  
De heer Grondel stelt voor om hiertoe als onderdeel van het besluit, RNH de opdracht te geven 
om de midden impact maatregelen behorende bij scenario 1 in de voorjaarsronde ter 
vaststelling voor te leggen aan het algemeen bestuur en inzichtelijk te maken welk maatregelen 
genomen worden. 
Het algemeen bestuur stemt in met dit voorstel. 
De heer Bottse vult aan dat binnen de gemeente Amsterdam is gesteld dat de beheerlasten en 
de participantenbijdrage niet omhoog mag gaan door de ontwikkeling van de Gaasperplas.  
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. De programmabegroting en de participantenbijdrage 2019 te indexeren en indien 

nodig de indexering te herijken eind 2018; 
2. RNH opdracht te geven om het gekozen scenario 1 nader uit te werken op basis 

van de reeds geïnventariseerde bezuinigingsmaatregelen en mogelijke 
maatregelen voor extra inkomsten; 

3. De nadere duiding van het gekozen scenario in de voorjaarsronde ter 
besluitvorming voor te leggen aan het algemeen bestuur; 

4. Het deel van de algemene reserve dat geen deel uitmaakt van het weerstands-
vermogen aan te wenden voor het afronden van het programma ‘Kiezen voor 
Amstelland’ en het vernieuwen van het recreatieve aanbod door het realiseren 
van de ambities uit de ontwikkelingsvisie; 

5. Bij vernieuwing van het recreatieve aanbod en vervanging van voorzieningen het 
uitgangspunt te hanteren dat het beheer duurzaam is gegarandeerd en het 
gekozen scenario 1 voor het wegwerken van het beheertekort wordt geborgd.  
 

7. EVALUATIE COMMUNITY ENERGIE OUDERKERKERPLAS 
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. De pilot van de community Ouderkerkerplas te verlengen voor een periode van 

een jaar uitgaande van een tijdsbesteding van gemiddeld 4 uur per week; 
2. De kosten hiervoor van € 8.300 per jaar te dekken door een onttrekking aan de 

algemene reserve; 
3. De conclusies uit de evaluatie, waaronder de gesignaleerde behoefte aan een 

duidelijke gebiedsvisie voor de Ouderkerkerplas, te betrekken in de discussie 
over de toekomst van het groengebied; 

4. RNH op te dragen de vraag bij de community neer te leggen welke mogelijkheden 
zij zien om initiatieven te starten binnen de huidige algemene visie van het 
groengebied. 
 

8. REALISATIE EN BEHEER WANDELNETWERK AMSTELLAND EN DIEMERSCHEG 
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. Voor de realisatie van het wandelnetwerk Amstelland in 2018 € 61.269 (inclusief 

btw) te onttrekken aan de algemene reserve en dit bedrag te labelen als aandeel 
in de cofinanciering van het totale projectplan; 

2. Vanaf 2020 structureel € 30.715 uit de jaarlijkse begroting te reserveren voor 
beheer en onderhoud van het Wandelnetwerk Amstelland en Diemerscheg; 

3. RNH opdracht te geven de dekking voor de beheerkosten te verwerken in een 
voorstel aan het algemeen bestuur over bezuinigingsmaatregelen, zoals dat 
wordt voorbereid in het kader van het besluit over het oplossen van het 
beheertekort. Dit betreft de bezuinigingen die bij de inventarisatie als midden 
categorie zijn bestempeld. 
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9. RUITERROUTE DIEMERPOLDER 
 

 Het algemeen bestuur besluit  
1. In te stemmen met de verdere uitwerking en voorbereiding en realisatie van een 

ruiterverbinding door de Diemerpolder;  
2. In 2018 een netto bedrag van € 19.500 te onttrekken aan de algemene reserve en 

dit bedrag in de jaarbegroting op te nemen als aandeel in de cofinanciering van 
de voorbereidings- en realisatiekosten;  

3. In te stemmen met het in beheer nemen van de binnen het recreatiegebied 
gelegen deel van de ruiterroute voor een bedrag van gemiddeld € 320 per jaar.  

4. Met Manege de Eenhoorn in Diemen een overeenkomst aan te gaan waarin 
afspraken worden vastgelegd over  

 Betaling van een jaarlijkse vergoeding ter hoogte van de door Groen-
gebied Amstelland te maken jaarlijkse beheerkosten (ad € 320);  

 Het in onderhoud nemen van die gedeelten van de ruiterroute die buiten 
het beheergebied van Groengebied Amstelland liggen;  

 Het opruimen van mest die onverhoopt op fietspaden en bruggen wordt 
gedeponeerd.  

 
10. PROEF-AFSLUITING FIETSPAD DUIVENDRECHTSEPOLDER 

 
 De voorzitter dringt erop aan vroegtijdig bebording te plaatsen waarop wordt aangegeven dat 

het fietspad wordt afgesloten en met welke reden. De voorzitter doelt hiermee niet alleen 
vroegtijdig qua tijd, maar ook tijdig op de route, zodat de gebruikers een alternatieve route 
kunnen kiezen. 
De heer Houtkamp geeft aan dat er nu al informatie ter plekke hangt om de gebruikers te 
informeren. Daarbij zal de proef/afsluiting ook gecommuniceerd worden via de media, door het 
doen uitgaan van een persbericht. 
 

 Het algemeen bestuur besluit  
1. Het fietspad in de Klein-Duivendrechtse Polder tijdens het weidevogel-

broedseizoen 2018, 2019 en 2020 voor drie maanden af te sluiten op voorwaarde 
dat de AVN de effecten op de weidevogelstand monitort;  

2. RNH op te dragen de effecten op het recreatieve gebruik te monitoren aan de 
hand van klachten en andere reacties over de afsluiting;  

3. Vooraf de afsluiting, met redenen omkleed, aan te kondigen in de pers en ter 
plaatse.  
 

11. AANPASSING GEDRAGSREGELS DIEMERPOLDER NOORD 
 

 De heer Houtkamp licht het voorstel toe en laat weten dat ter plaatse is aangegeven dat het 
groengebied voornemens is het besluit aan te passen. Hier zijn overwegend positieve reacties 
op gekomen. 
 

 Het algemeen bestuur besluit op basis van de Algemene Verordening de gedragsregels 
geldende voor het recreatiegebied Diemerpolder-Noord aan te passen conform de kaart 
in de bijlage (bij het voorstel):  

1. Het pad lopende door het weideperceel wordt aangewezen als  

 verboden voor honden (artikel 2.14 eerste lid) gedurende het gehele jaar 
en  

 verboden voor publiek in de periode van 15 maart t/m 30 juni (artikel 2.1 
eerste lid); 

2. De weidepercelen, het rietland en de voormalige vuilstort blijven het hele jaar 
verboden voor honden (artikel 2.14 eerste lid) en voor publiek (artikel 2.1 eerste 
lid);  

3. Het bestaande losloop gebied blijft als zodanig in stand (artikel 2.14 tweede lid).  
In de overig gebiedsdelen dienen de honden op basis van de algemeen geldende 
regelgeving altijd aangelijnd te zijn.  
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12. DB BESLUIT AANVRAAG LATIJNS-AMERIKAANS EVENEMENT BIJ GAASPERPLAS EN 
ONTWIKKELINGEN GROTE EVENEMENTEN GAASPERPLAS EN OUDERKERKERPLAS  
 

 De heer Groen merkt op dat het niet correct is om te veronderstellen dat de gemeente 
Amsterdam op het standpunt staat dat er een groei of toename van evenementen mogelijk is 
bij de Gaasperplas. Niet qua dagen en niet qua omvang. De heer Groen wijst erop dat de 
gemeente Amsterdam het evenementenbeleid en de locatieprofielen nog niet heeft vastgesteld. 
Volgens de heer Groen zal elk nieuw evenement besproken moeten worden met de gemeente. 
De heer Groen informeert naar de manier waarop gemeten wordt of het evenement inderdaad 
een gevarieerde geluidsbelasting heeft. De voorzitter legt uit dat dit door de organisatie zelf 
wordt gedaan en dat de desbetreffende gemeente dit ook doet. De heer Houtkamp vult aan dat 
het besluit past binnen de beleidskaders.  
De heer Groen wil graag weten hoe wordt bepaald of voldaan wordt aan de achterliggende eis. 
De heer Grondel wijst erop dat de gemeente Amsterdam de vergunningverlenende partij is en 
vanuit die rol ook moet vaststellen of aan de voorwaarden wordt voldaan. 
Op de vraag van de heer Groen voor hoe lang deze verbintenis wordt aangegaan met de 
organisator, antwoordt de heer Houtkamp dat dit voor een jaar is en dat dergelijke 
verbintenissen altijd onder voorbehoud van vergunningverlening door de gemeente worden 
aangegaan. 
De heer Bottse laat weten het als portefeuillehouder van Zuidoost het heel ongelukkig te vinden 
dat er een festival van deze omvang bijkomt. Dit heeft hij ook in een brief aan het dagelijks 
bestuur laten weten. De heer Bottse vindt uitbreiding van evenementen bij de Gaasperplas op 
dit moment niet opportuun, vanwege de overlast die er op dit moment is door uitbreiding van de 
A9 en gezien de ontwikkelvisie dit momenteel voor de Gaasperplas wordt gemaakt. De heer 
Bottse is van mening dat de omwonenden en gebruikers van het gebied een jaartje rust nodig 
hebben en is dus geen voorstander van een nieuw groot evenement. 
De heer Bottse deelt mee dat het Zuidoost nog geen verzoek heeft ontvangen van de 
organisatie voor de verlening van een vergunning voor het evenement. De andere organisatie 
heeft wel al een verzoek ingediend. Dit werpt de vraag op welke van de twee organisaties het 
recht heeft om op geluidsniveau 2 te opereren. 
Het algemeen bestuur neemt hier kennis van. 
 

 Het algemeen bestuur neemt kennis van het besluit van het dagelijks bestuur van 
2 november 2017. 
 

13. VERGADERSCHEMA 2018 
 

 Het algemeen bestuur besluit het vergaderschema Groengebied Amstelland 2018 vast te 
stellen. 
 

14. MEDEDELINGEN 
 

14a. COMMUNICATIE ACTIVITEITEN 
 

14b. ESSENTAKSTERFTE KRUIDMOLEN AMSTELVEEN 
 

14c. AFWEGINGSKADER HUUR VERENIGINGEN GAASPERPLAS 
 

14d. VOORTGANG HORECA OUDERKERKERPLAS 
  
 Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededelingen. 

 
15. RONDVRAAG EN SLUITING 

 
 De heer Bottse informeert of het mogelijk is om de kosten van de verschillende deelgebieden 

inzichtelijk te maken. De heer Grondel legt uit dat dit zeer complex is en vraagt zich af welk 
doel hiermee gediend wordt. De heer Bottse stelt dat er wellicht ruimte is om voor bepaalde 
locaties in het groengebied een hoger kostenniveau te aanvaarden. De voorzitter stelt voor om 
eerst de ontwikkelingen van het NNN-traject af te wachten en pas dan deze discussie te 
voeren. Het algemeen bestuur stemt hiermee in. 
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De heer Grondel deelt mee dat er in het Diemerbos op een aantal plekken bekeken is welke 
effecten evenementen op de bodem hebben gehad. Hieruit bleek dat op plekken waar tijdens 
evenementen naast de grondplaten is gedanst, de bodem enigszins is gedaald. Op basis 
hiervan heeft Staatsbosbeheer de conclusie getrokken dat zij niet wenselijk vindt om 
evenementen op de bodemsoort van het Diemerbos te houden. Dit zegt echter niets over het 
houden van evenementen op andere bodemsoorten. De conclusies van dit onderzoek zijn dan 
ook niet een op een door te trekken naar andere gebieden. 
 
De voorzitter deelt mee dat de heer Tekin heeft verzocht om het rapport van de Randstedelijke 
rekenkamer over Recreatieschap Spaarnwoude en de brief van het ministerie van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het financieel toezicht op het schap te delen 
met het bestuur van het groengebied. De heer Gilliam stelt voor om deze stukken ter informatie 
aan het algemeen bestuur te zenden. Het algemeen bestuur stemt hiermee in. 
 
De voorzitter deelt mee dat dit haar laatste vergadering van het algemeen bestuur van het 
Groengebied Amstelland is, omdat zij per 15 december aanstaande stopt met haar werk als 
burgemeester van de gemeente Ouder-Amstel. De voorzitter geeft aan dat zij zich in de 
afgelopen jaren met veel plezier heeft ingezet voor het groengebied en het prettig vond om met 
de betrokken bestuurders en ondersteuners samen te werken. 
  
De voorzitter sluit de vergadering om 16.30 uur. 
 

BIJLAGEN 
 
Bij agendapunt 1: inspraakreactie mevrouw H. Litjens (bijlage 1) 
Bij agendapunt 1: inspraakreactie mevrouw F. te Riet (bijlage 2) 
Bij agendapunt 4: presentatie 'Natuur en recreatie in de recreatieschappen' (bijlage 3) 
 
 
De volgende vergadering van het algemeen bestuur is gepland op donderdag 19 april 2018 15:00 uur. 
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